



Närvarande:	Synnöve Rask	Ordförande/Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida, Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Lotta How (tom § 102 HU)	Kassör
	Tina Writler	Ledamot	Agneta Holm	Ledamot/Rallylydnad
	Eva Berggren	Ledamot	Gunni Borong	Suppleant
	Anna Jacobsson	Agility	Åke Pettersson	Stuga
	Manuela de Gouveia (adjungerad)	Studiefämjandet	Lovisa Palmblad (adjungerad)	Studiefämjandet
Anmäلت förhinder:	Robyn Åhlin	Suppleant/ Hundungdom	Marcel Paulsson	Draghund
	Åsa Olofsson	Kök	Cecilia Engström	Rasutveckling/ Mental
	Andreas Johansson	Specialsök	Mattias Nyman	Tävling
	Linda Borg	HUS/Utbildning		
Ej anmäلت förhinder:				

§ 93 Mötets öppnande

Ordförande Synnöve Rask hälsade alla välkomna och öppnade mötet. En kort presentation av närvarande styrelse och sektorer då Manuela de Gouveia och Lovisa Palmblad från Studiefämjandet var med på mötet för att presentera sig. Manuela jobbar som verksamhetsutvecklare på SF och jobbar på Gotland och är klubbens kontaktperson. Lovisa är också verksamhetsutvecklare på SF men har sin arbetsplats i Stockholm.

§ 94 Val av justerare

Till justerare valdes Eva Berggren.

§ 95 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.

§ 96 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor § 103 (g-h).

§ 97 Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll från styrelsemöte 2022-06-08 godkändes och lades till handlingarna.



-
- § 98 **Uppdragslista**
Uppdragslistan från juni gicks igenom och uppdaterades.
- § 99 **Uppdragslista sekreterare med flera**
Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.
- § 100 **Skrivelser**
Inga skrivelser har kommit eller skickats.
- § 101 **Ekonomisk rapport och budget**
Klubbens kassör redogjorde för klubbens ekonomi som är fortsatt god. Balans- och resultatrapport med budget mailad till berörda 22-08-09 ihop med aktuella kontoutdrag. Budgeten ska justeras då det blivit fel när den lagts in.
- § 102 **Rapporter**
- **Agility**
Vi har fått upp en skylt vid banan med info om regler som gäller. Den behövs snyggas till och sektorn får hjälp av stugansvarig. Planerar för två skoj tävlingar, 6/9 + 27/9 från kl. 18 Sponsring av priser till tävlingarna ska kollas upp om Zoo market / Agria kan sponsra. Anna Levin lägger ut info på hemsida och Facebook, men behöver få information från sektorn om vad som ska stå.
 - **Draghund**
En person har ansökt tävlingslicens. Det kan eventuellt bli fler som vill ha tävlingslicens längre fram.
 - **Kök**
Inget att rapportera. Se övriga frågor § 103 (d).
 - **PR/Info – Hemsida – Medlemsblad**
Medlemsblad utskickat samt info om medlemsmöte utlagt på fb och hemsida utöver att det står i medlemsbladet. Ganska lite respons från sektorerna om inlägg till medlemsbladet. (Men inte från alla!)
Ny hemsida i SBK:s portal beställd, mer info, utbildning och inlogg skulle komma efter semestrarna. Lite förberedande uppgifter har skickats ut, och där tas bland annat upp detta med att klubbens GDPR-policy ska finnas på en av de första sidorna, vilket jag inte kan hitta att vi har någon nedskrivet. Vilket alltså behöver göras. Se § 103 övriga frågor (e)
På hemsidan finns nu en lista som förtydligar vilka klubbkläder som fås med brodyr och vilka som fås med tryck.
Då ingen info om den planerade kräftskiva den 13/8 inkommit från kökssektorn så ställs den in.
 - **Rallylydnad**
Inget att rapportera. Efter fråga från styrelsen så fick vi i alla fall en kort rapport om den officiella tävlingen den 18–19 juni
 - **Rasutveckling/ Mental**
Ordinarie MH 3/9 åtta anmälda och uppfödare MH 10/9 sju anmälda.



- **Specialsök**

Ett inofficiellt prov arrangerades den 4 juli i Ganns Ödekyrka. Domare Maria Gabrielsson och provledare Yvonne Höglund vid provet deltog åtta deltagare. Det planeras att hålla öppen träning några kvällar under hösten som ett komplement till kurs, alla välkomna oavsett nivå.
- **Stuga**

Gräsklippning fortgår efter behov. Röjning av buskar runt planerna planeras till hösten. Planering över hur vi ska få fundamenten och belysningsstolpar på plats vid agilityplanen pågår.
- **Tävling**

Den 4 september har vi en lydnadstävling i Startklass och Klass 1. Just nu 9 anmälda, 4 startklass & 5 Klass 1). Anna Levin lägger ut en påminnelse på FB om att sista anmälningssdag är den 13/8
- **Utbildning/ HUS**

Arbetet med att planera kurser är i full gång, HUS har dock inte fått återkoppling från alla instruktörer. Det som planeras just nu är valpkurs, vardagslydnad, specialsök grund, bästa starten samt nosework intro- och grundkurs. Onsdag 10 augusti hade sammankallande möte med våra nya kontaktpersoner på Studieförbundet. Vi gick igenom rutiner och pratade om framtiden bland annat utbildningar och föreläsningar för instruktörer, ett mycket trevligt och givande möte. Nytt krav finns där instruktörer behöver ha gått GCU= Grundläggande Cirkelledarutbildning och jag kommer återkomma om detta till instruktörerna. Ett första utkast med "Instruktörshandboken" är färdigt och kommer inom kort finnas redo för granskning och synpunkter från instruktörer/styrelse. GCU utbildning kan Studieförbundet hjälpa till med, en kurstid på 1-1½ timme.
- **Distriktsmöte**

Inget möte har hållits sen det senaste.
- **Valberedning**

Ska bjudas in till mötena i september och oktober.
- **Hundhall**

Mejlsvar från Mats Eriksson VD – "Vid GGCs styrelsemöte den 8 juni togs frågan om Hundhallen upp. Beslut ska tas på nästa styrelsemöte i augusti eller september. Jag är hoppfull att hallen ska kunna byggas under nästa år. Dock kommer vi att behöva ha ett budgettak på ca 5,3 mkr, varav GGC AB får bekosta de 2,7 mkr som inte täcks av bidraget från Allmänna arvsfonden. Det är ca 1 mkr mer än GGC AB har räknat med från början. En utmaning är att klara hela bygget inom budgetramen, men det måste gå. Med gemensamma krafter ska det bli en Hundsporthall. Det ska vi lyckas med!"
- **Hundungdom**

Ingen aktivitet under sommaren, ambitionen är att ha träningar på klubben under hösten.



§ 103

Övriga frågor

a) Uppföljning av verksamhetsplan (bordlagd fråga från styrelsemöte 220608)

Mötet gick igenom alla verksamhetsplaner och i stort sett så har planerna genomförts som det var planerat.

b) Policy återbetalning kursavgift (bordlagd fråga från styrelsemöte 220608)

Då sektoransvarig för HUS/utbildning inte kunde närvara på mötet så läggs uppdraget att ta fram ett underlag när det gäller policy återbetalning kursavgift på Linda Borg/instruktörerna in på uppdragslistan.

c) Instruktörsfondens användning (bordlagd fråga från styrelsemöte 220608)

Frågan bordläggs till mötet i september. Uppdraget läggs på Lotta How och Synnöve Rask i uppdragslistan.

d) Arbetsbeskrivning kökssektorn/ utöka sektorn med fler medlemmar

En arbetsbeskrivning är formulerad av Synnöve Rask men då köksansvarig inte kunde närvara på mötet så kommer ett separat möte hållas med Åsa Olofsson, Synnöve Rask, Eva Berggren och Elisabeth Lorentzon.

e) GDPR policy

Frågan har kommit upp om klubben har någon policy skriven när det gäller GDPR. Troligen finns ingen och klubben behöver få hjälp av Studiefremjandet/SISU. Synnöve Rask kollar också med ABF.

f) Fråga om retur av feltryckta plagg

Svar från företaget hur man gör om plagg är feltryckta. Det går bra att returnera plagget utan kostnad eller att klubben köper in plagget med 50% rabatt.

Beslutades att: klubben inte köper feltryckta plagg till 50% rabatt.

g) SBK Gotland klubbstuga 25/8

SBK distriktet behöver ha tillgång till stugan på torsdag innan utställningen, från kl. 15.00. Dels för att förbereda för utställningen och för att det är många hundar som ska exteriörbeskrivas, ca 10 hundar som inte ska delta på utställningen som ska beskrivas på torsdagen.

Stuga och stora appellplan är inbokad 25/8 från kl. 15 sen tidigare är det bokat även den 26/8.

h) Öppna träningar

Kommer att starta varje torsdag kl. 18:30 med början 1 september och avslutas med adventskaffe 24 november. Sekreteraren gör en lista på stugvärdar.

§ 104

Nästa möte

Kommer att vara den 7 september på klubben, styrelsemöte kl. 18, medlemsmöte kl. 19.



Visby Brukshundklubb
Klubbnr: 0980
Plats: Klubbstugan

PROTOKOLL FÖR
STYRELSEMÖTE nr 8
Datum: 2022-08-10
Tid: 19.00-20:30

§ 105

Mötets avslutning

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Mötessekreterare
Inger Pettersson

Justerare

Ordförande
Synnöve Rask

Justerare

Ledamot
Eva Berggren